
YTY:n hallituksen kokous 21.9.2023 

 
Aika: keskiviikko 21.9 klo 16:15  
Paikka: Pinni A tila 2088 ja Teams (TG-Yty-ry Link )  
 
 
Paikalla: Miro Suomela, Anna Andersson, Aada Myyryläinen, Vesa Hautala 
 
 

1. Kokouksen avaaminen  
 

Puheenjohtaja avaa kokouksen ajassa 16:18. 
 

 
2. Kokouksen toteaminen lailliseksi ja päätösvaltaiseksi  

 
Kokous on ei ole lainmukainen, koska hallituksesta ei ole tarpeeksi osallistujia. Osallistuja 
määrä riittää päätösvaltaisuuteen.  

 
 

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta  
 

Kokouksessa ei ole tarpeeksi osallistujia, joten ei valita pöytäkirjan tarkastajia. Pöytäkirja 

hyväksytään seuraavassa kokouksessa. 

 

4. Esityslistan hyväksyminen  
 

Esityslistaan lisätään kohta TREY:n 5-vuotisjuhlista, jonka jälkeen se hyväksytään. 
 
 

5. EA-Tampereen puheenjohtaja Vesa esittelee meille yhdistyksensä toimintaa 
1. EA lyhenne effektiivisestä altruismista. 
2. Miro ja Vesa tapasivat toisensa yliopiston avajaisissa. Miro tarjosi Vesalle 

mahdollisuuden kertoa yhdistyksensä toiminnasta.  
1. Kohdealueet: globaali köyhyys ja terveys, eläinten hyvinvointi, 

tulevaisuuden turvaaminen 
2. Lahjoitusten arviointi, altruistinen urasuunnittelu, aktivismi 
3. Suomessa paikallis- ja kattojärjestöt 
4. Yhteistyö YTY:n ja EA:n välillä  

1. Markkinointia ja yhteistapahtumia  ? 
 

6. Tapahtumakahvit käynnistyvät 3.10. 
Miro kertoo, kuinka tapahtumakahveille tarvitaan porukkaa ensimmäiseen kokoukseen 
tsekkaamaan, miten hommat toimivat. Tulevaisuudessa pitäisi sopia tulevien 
tapahtumakahvien vetäjät. 
  

https://teams.microsoft.com/l/meetup-join/19%3a266023010f7f48d78e9cc9bc24222bfb%40thread.skype/1681668570397?context=%7b%22Tid%22%3a%22fa6944af-cc7c-4cd8-9154-c01132798910%22%2c%22Oid%22%3a%2246c2a04b-c840-471c-8c10-306976668e07%22%7d


7. AJ-approt tulevat (mitä oletettavimmin) tapahtumaan 
Kokouksessa keskustellaan osallistujien kiinnostuksessa tapaukseen. Anna ja Aada kertovat 
olevansa kiinnostuneita osallistumaan järjestämiseen. Ensimmäisellä rastilla tarvitaan joku 
järjestäjiä jakamaan rasteja, viimeisellä tarvitaan järjestämään viimeisen rastin sisältöä. 
Tavoitteena on, että ainejärjestöt tekisivät omat rastit, YTY:llä mahdollisesti viimeinen 
rasti. 

 
  

4. Vuoden alussa päätettyjä päivämääriä mahdollista ylimääräistä yhdistyksen kokousta 
varten? 

• Todella haastavaa löytää edes yhtä kaikille sopivaa iltaa. 
• Valitaan uuden vuoden alussa keväälle ja syksylle päivät, jolloin on oltava tilaa 

välttämättömille YTY:n menoille esim. kokoukset. 
  

  
5. Ylimääräiseen yhdistyksen kokoukseen: 

• Viestintäsuunnitelman täyttäminen: Lisätäänkö EA-Tampere suunnitelmaamme? 
• Ideana olisi, että viestintäsuunnitelma (mm. keiden toimintaa mainostetaan) 

täytetään tästä eteenpäin aina sääntömääräisissä yhdistyksen kokouksissa 
• Rakennemuutosehdotus 
• Päivämäärä ylimääräiselle yhdistyksen kokoukselle tulee olemaan 9.10, klo 16-.  

  
6. Anna ehdotti hengailua tähän syksylle ilman velvollisuuksia. Kiinnostusta? 

• Kokouksessa ilmenee olevan kiinnostusta hengailulle, mutta ajan löytäminen on 
haastavaa. 

• Hallituksen virkistäytyminen tulee tapahtumaan vuodenvaihteen lähellä kaikesta  
huolimatta. 

  
7. YTY:n edustus TREY:n 5-vuotisjuhlissa 

• Edustuskuluihin on budjetoitu 200 €, tästä 60€ budjetoidaan TREY:n 5-vuotisjuhlaa 
varten, johon Anna Andersson menee edustamaan YTY:ä.   
 

 
8. Muuta? 

• Huminat järjestetään 7.11.2023, järjestelyt ovat kesken. 
 
 

9. Kokouksen päättäminen 
 

Puheenjohtaja päättää kokouksen ajassa 17:13. 
 


